
Referat fra Afdelings bestyrelsesmøde afd. 02, den 29 april 2020. 
 
 
1. Fremmødte : Flemming, Berit og Conny. 
 
2. Referent : Conny.  
 
3. Godkendelse af sidste referat : Godkendt. 
 
4. Hvem indsætter/linker nu vores referater ind på nettet, så bl.a. beboerne kan læse om vores aktiviteter? 
Vi er d.d. orienteret om, at Lene A. Bergmann Søbo administration, styrer dette. 
 
5. Beslutninger vedr. igangsætning af aktiviteter fra besigtige af afdelingens den 21 april 2020. 
Inspektørassistent Brian deltog med den samlede bestyrelse.  
Der blev ingen beslutninger taget. 
Der blev dog drøftet: 
a. vedligeholdelse af forhaverne/der er tillagt ca. 1.20 meter efter kommunens kloakeringsarbejde -og 
fortovsarbejde. Punktet vil Brian kigge nærmere på/gå i dialog med kommunen inkl. beslutning om, hvem 
der påfylder stenene. 
b. Ensretning af vedligeholdelse af garager, carport, overdækket terrasse og udestuer. Evt. tilskrivning i 
vedligeholdelsesreglementet?  
 
Vi beder Brian i samarbejde med os, at udarbejde fremadrettede reglementer. Vi har i afdelingsbestyrelsen 
drøftet et eks. med kr. 15,00 kr. pr  m2  til udvendig vedligeholdelse og prisen er  eksklusiv glas....... 
 
6. Klage til Søbo organisationsbestyrelse vedr. betalte røgalarmer som ikke er bestilt af afdelingen. Cirka 
halvdelen er udleveret af gårdmanden inden udleveringen blev stoppet.  
(Se referatet fra sidste beboermøde). 
 
7. Gennemgang og eventuel  godkendelse af regnskabsperioden 1. januar - 31 december 2019. Punktet 
med gennemgang i bestyrelsen er udsat til maj 2020.  Der er bedt om et regnskabsmøde med 
regnskabsafdelingen, den 12 maj 2020 med sats på, at Jette og Brian kan deltage. 
 
8. Evt. Den 28 april 2020 udleverede afd. bestyrelsen en info til beboerne vedr. igangsætning af 
kloaksepareringen.                                                               
 
 
Referent: Conny.  
 


